
Tisztelt Önkormányzat! 

2021. február 3-án (15 nappal ezelőtt) e-mailban fordultunk Önökhöz az Alsóbélatelep, Spiccen 
történt ismeretlen előkészületek ügyében. 

Levelünkre sajnos mind a mai napig nem kaptunk választ, pedig az közérdekre számot tartó 
kérdéseket tartalmaz. 

Tekintettel az e-mail jellegű levelek bizonytalan átjuthatóságára, a levélben foglalt kérdéseket papír 
alapon betű szerint megismételjük, amelyre mielőbbi szíves válaszukat várjuk. 

A 2021. február 2-án e-mailban elküldött levelünk: 

Tisztelt Önkormányzat! 

Tisztelt Polgármester úr! 

Egyesületünk tagtársai jelezték, hogy a SPICCEN (Vízmű-Bacsák villa-Balaton közötti terület) több 
bejárás történt, valamint fakivágások történtek, ami építkezés, vagy építkezés jellegű előkészületre 
utal. 

Elmúlt év októberében a Polgármester úrral folytatott személyes megbeszélésünk során kifogásoltuk, 
hogy Egyesületünket nem vonják be, nem kérik ki sem az álláspontunkat, sem a véleményünket. 

Sajnálatos módon a jelen történésekről sem kaptunk semmiféle véleménykérést, vagy akár csupán 
előzetes tájékoztatást. 

Kérdezzük: 1. mi célból történtek a fakivágások, és mi célból történtek a bejárások? 

2. Polgármester úr személyes ígérete dacára miért nem kaptunk tájékoztatást, véleménykérést a 
SPICCEL kapcsolatos tervekről és bejárásokról? Bár a SPICC formailag az Önkormányzat tulajdonában 
van, mivel az Alsóbélatelepen van, az az alsóbélatelepieké! 

Fentiekkel kapcsolatban mielőbbi szíves válaszukat várjuk! 

A SPICC bejárata mellett lévő ház tulajdonosa kerítés építésébe kezdett. 

A Város rendezési tervének helyszínrajza szerint a SPICC bejáró sikátora 10 méter kell, hogy legyen, a 
kerítés megkezdett kivitelezése azt mutatja, hogy a sikátort el akarják birtokolni, vagy legalább is a 
jóváhagyott rendezési tervhez képest a sikátorból jókora darabot le akarnak vágni. 

A rendezési terv hatálybalépés után TÖRVÉNY, amit be kell tartani! 

Ragaszkodunk hozzá, hogy a rendezési tervben foglaltak be legyenek tartva! 

Megjegyzem, hogy a sikátor kerítésének szabálytalan kijelölését Képviselő Testületi Ülésen már 
kifogásoltam, amelyet Önök tudomásul vettek! 

Tisztelettel: 

Szalay László titkár 

Alsóbélatelepi Fürdőegyesület 


